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Vážený pane radní, 
 

věřím, že se shodneme na tom, že zodpovědné hospodaření je pro Prahu 5 v této době 
zásadní. Ostatně ve svém čerstvě schváleném programovém prohlášení sami píšete, 
že budete analyzovat účelnost výdajů a pracovat na jejich snížení.  
 
Právě na účelnost, ale i na hospodárnost a efektivitu plánovaných veřejných výdajů 
(tedy tzv. kritéria 3E racionálního hospodaření) míří má dnešní interpelace, a to ve Vaší 
gesci informatiky.  
 
Jak si jistě vzpomenete, již v lednu jsem se na finančním výboru vyjadřoval k Vašemu 
návrhu rozpočtu informatiky, a sice že se jedná o vůbec nejhůře připravený návrh ze 
všech, když jednotlivé investice a jejich výše nejsou vůbec zdůvodněny a popsány. Vámi 
předložený rozpočet investic do oblasti informatiky, zpracovaný dne 7. 12. 2022, totiž 
narostl z původní výše 24,8 mil Kč, která byla navržena odborem ještě v září roku 2022, 
na více než dvojnásobek, totiž 50,6 mil Kč.  
 
Uvedu konkrétní příklady.  
 
Akce: 

• Systém pro identifikaci a zastavení bezpečnostních hrozeb  

• Systém řešení ochrany koncových bodů 

• Pořízení nástroje na sběr a vyhodnocování logů  

• Pořízení nástroje pro bezpečné přihlašování  

• Pořízení nástroje pro správu privilegovaných účtů  
 
byly souhrnně ještě v návrhu rozpočtu informatiky ze září 2022 vyčísleny na 5,6 mil Kč, 
přičemž ve Vašem návrhu najednou vzrostly na 9,6 mil Kč, tj. o 4 mil Kč.  
 
Dále se jedná i o akce: 

• Pořízení nových aktivních síťových prvků switchů, které bylo v roce 2022 v 
rozpočtu za 8,5 mil Kč, za Vás vzrostlo na 13,2 mil Kč, tj. skoro o 5 mil Kč  

• Vybavení sekundární serverový úřadu, které bylo v návrhu rozpočtu ještě v září 
2022 za 9,5 mil Kč, přičemž ve Vašem návrhu z prosince se zvýšilo na 
13,5 mil Kč, tedy o 4 mil. Kč  



 
Vážený pane radní,  
 
rád bych Vás proto vyzval, abyste rozptýlil současné spekulace o nedodržení účelnosti, 
efektivnosti a hospodárnosti u těchto investičních akcí ve Vaší gesci inofrmatiky. 
Ani současná vysoká inflace totiž nevysvětluje jejich zdražení o 50 % během pár měsíců. 
Prosím proto objasněte nám, proč jsou totožné investiční akce za Vás výrazně dražší, 
než byly v rozpočtu ještě před pár měsíci před Vaším vstupem do Rady.   
 
 
 
Děkuji předem za odpovědi,  
 
Zastupitel za TOP 09  
Ing. Jan Kavalírek  


